

Referat Kursistrådsmøde d. 16.11.2023 kl. 11.20-11.55, i V230

1. Godkendelse af dagsorden, v. Neel

Godkendt: Dog blev det sidste punkt flyttet frem, da Signe skulle gå lidt før.

2. Valg af mødeleder og referent

Neel er mødeleder

Hanne er referant

3. Præsentation af fremmødte

Neel (forperson) og Signe (næstforperson), Anita (rektor), Hanne (Lærer)

Der er kursister fra disse 1. årsklasser: W, H, G, X, Z, J,

Og fra 2. D.

2 kursister kom fra HF-enkeltfag

4. Information om et nyt sted for kursistrådet på skolen. Et sted man kan få kaffe/the og tale med Kursistrådet. V. Neel/Signe

Kursistrådet har fået et lokale i 338

Der er forslag til, at det kan fremgå af LUDUS. Men det kan også skabe forvirring.

Måske kan det stå på MitKVUC?

Kursistrådet vil være til stede ca. 1 gang om måneden.

5. Idéer til flere steder med ro på skolen. V. Neel/Signe

Følgende blev sagt:

- Studiesalen er hele tiden åben.
- På 3. sal må der gerne flere stole i loungen.
- Der bør være mere fokus på hvor der er lounges/kursistområder på skolen.
- Der må gerne være flere sofaer på skolen, så det kan være mere hyggeligt i pauserne.
- Gerne klar skiltning ed loungere, så det er tydeligt, hvad lokalet skal bruges til.
- Der er forslag om, at lærerne fortæller klasserne f.eks. i klassens tid, hvor på skolen der er lokaler.
- Der burde være bedre isolering af musiklokalet, mener en. Andre siger, at det ikke er et problem. Anita siger, at der ikke er planer om isolering, men at skolen ved, at det er en kæmpe udfordring.
- En kursist med autisme fortæller, at høje lyde kan være højere for mennesker med autisme.
- På 4. sal i loungen er bordene for små.
- Opfordring til at kursister undersøger skolen noget mere – så man også lærer skolen og andre kursister at kende.

- Måske kunne der være flere arrangementer i de forskellige loungers?
- En kursist siger, at der kan være sofaer i de store klasselokaler.
- Nogle kursister synes at lyset i lokalerne er for koldt.
- Anita spørger om, der er ideer til, hvordan de små rum kan blive brugt? En kursist siger, at der mangler mulighed for at få strøm i de små rum

Neel og Signe vil tage punkterne videre med Ledelsen og Serviceafdelingen.

6. Forslag om flere bordfodboldspil på skolen. v. Signe Herunder idé om en bordfodboldturnering

Anita spørger, hvor de kan stå?

Hvad med bordtennis i gården?

Kan der stå bordfodbold i Studiesalen? I et af de små rum? Under trappen?

Hvad med under trappen?

Kan printereren flyttes fra 2. sal?

Kan der være et bordfodbold på hver etage.?

Neel og Signe tager den med Anita.

7. Erfaringsudveksling om hygiejnen på toiletterne. Er der problemer? Kan der gøres noget ved dem? V. Neel/Signe

Neel fortæller, at der er store problemer på 1., 2. og 3. sal.

Kan der være større skraldespande? Eller kan de tømmes oftere?

Der er forslag om større håndvaske, så der ikke kommer vand ud over det hele.

Alle vandhaner burde få et vandfilter.

Anita fortæller, at der har været arkitekter ind over. De mener, at det ikke er muligt at sætte større håndvaske op.

Hanne opfordrer til at skrive til Service, hvis der er problemer på toiletterne.

En kursist siger, at Service ikke altid svarer, når man har skrevet til deres mail.

En kursist opfordrer til, at alle bliver bedre til tage medansvar. Det var en kort snak om,

Kursistrådet kan lave en kampagne med fokus på, at alle bør passe bedre på skolen.

Hanne skriver til mitkvuc, der kommer til at stå noget om at kursistrådet opfordrer til bedre opførsel.

8. Opfølgning på ladeskabe. Neel og Signe har talt med Rektor

Anita fortæller, at der er kommet tilbud om ladeskabe. De er dyre. Det vil være på eget ansvar, at man lægger sin telefon ind i skabene. De må ikke stå på gangene.

Nogle kursister vil hellere have normale skabe fremfor laderskabe.

9. Evt. nyt fra klubber?

D og D klubben har problemer med at få booket et lokale. De taler med Dan om det.

10. Evt.

Hanne giver gave fra KVUC til Victor, som tak for hans arbejde som næstforperson.

Hanne opfordrer til at alle deltager i den kommende kursistrivsels-undersøgelse

Hanne spurgte om næste møde skal aflyses. Det skal det ikke.

11. Idéer til næste møde:

Bud på en kampagne for bedre hygiejne på toiletterne

Flere skabe i lokalerne

Mødet sluttede i god ro og orden kl. 11.58